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نگاه ویژه به حیات وحش در هفتمین 
دوره جشنواره تلویزیونی مستند

قائم مقام شــبکه مســتند از برگــزاری اختتامیه 
هفتمین دوره جشــنواره تلویزیونی مستند خارج 
از پایتخــت خبــر داد و گفــت: می خواهیم همه 
ظرفیت ها را درگیر جشــنواره کنیم و مخاطب ما 

نیز از سراسر کشور است.
نشســت خبری و رونمایی از پوستر هفتمین دوره 
جشنواره تلویزیونی مســتند دیروز با حضور یاسر 
فریادرس قائم مقام شــبکه مستند و دبیر هفتمین 
جشــنواره تلویزیونی مستند و مهدی میر تیموری 
دبیر اجرایی این رویداد در معاونت ســیما برگزار 
شــد. در این نشســت فریادرس با اشــاره به آغاز 
هفتمین دوره جشــنواره تلویزیونی مستند گفت: 
امروز با رونمایی از پوســتر و فراخوان، جشــنواره 
تلویزیونی مســتند آغاز می شــود. می توانم بگویم 
پرمخاطب ترین  مســتند،  تلویزیونــی  جشــنواره 
جشنواره مســتند کشور اســت و از این بابت که 
آثار از تلویزیون پخش می شود و مخاطب میلیونی 
دارد، تبدیل به جشنواره مهمی برای اهالی مستند 
شده است. وی اضافه کرد: امسال برای دومین سال 
متوالی مجموعه مســتند را در جشــنواره خواهیم 
داشت. نمایش مجموعه مســتند ها برای ما بسیار 
مهم اســت و هیچ جشــنواره دیگری این بخش را 
نــدارد و از این بابت منحصربه فرد اســت. علاوه بر 
این، امســال برای دومین ســال متوالی اختتامیه 
جشنواره در شهرستان برگزار می شود. می خواهیم 
همه ظرفیت هــا را درگیر این جشــنواره کنیم و 

مخاطب ما نیز از سراسر کشور است.
قائم مقام شبکه مســتند از افزایش حق پخش آثار 
راه یافته به جشــنواره خبــر داد و گفت: در بعضی 
بخش ها جوایز دوبرابر شــده اســت و این موضوع 

می تواند انگیزه ای برای مستندسازان باشد.
فریادرس افزود: بســیاری از مستندســازانی که به 
جشنواره تلویزیونی مســتند راه پیدا می کنند، در 
دیگر جشــنواره ها نیز حضور داشــته اند، به گفته 
آنان بازخورد حضور در جشنواره تلویزیونی مستند 
بسیار زیاد اســت، چون مخاطب گسترده است. ما 
به این مخاطب افتخار می کنیم و ســعی می کنیم 

بهترین ها را برایشان به تصویر بکشیم.
دبیر هفتمین جشنواره تلویزیونی مستند در بخش 
دیگــری از صحبت های خود دربــاره تعداد اثری 
که به جشــنواره راه پیدا می کنند، گفت: فراخوان 
جشــنواره از امروز منتشر می شود و مستندسازان 
می توانند آثار خود را ارســال کنند. گفتنی اســت 
سال گذشته حدود ۶۰۰ اثر به دبیرخانه ارسال شد 
که هیئت انتخاب ازاین بین آثاری را انتخاب کردند.

قائم مقام شبکه مســتند در پاسخ به سؤالی درباره 
اینکه برخی مستند های برگزیده در جشنواره های 
دیگر شانس بیشــتری برای دریافت جایزه دارند و 
همین موضوع رقابت را کمتر می کند، گفت: هیئت 
انتخاب ما برای انتخاب های خود به حضور یک اثر 
در جشــنواره های دیگر نگاه نمی کنند، اما طبیعی 
اســت که آثار بهتر در همه جا دیده می شوند. وی 
ادامه داد: جشــنواره تلویزیونی مستند از این بابت 
که پخش گسترده ای دارد برای مستندسازان مهم 
اســت، اما نگاه داوران ما مســتقل است. کمااینکه 
آثاری بودند که برگزیده دیگر جشــنواره ها بودند و 
به جشنواره تلویزیونی راه پیدا نکردند و یا برعکس. 
فریادرس درباره جزئیات اختتامیه این جشنواره گفت: 
اختتامیه هفتمین دوره قطعاً در شهرستان ها خواهد 
بود. چند شهر را مدنظر داریم که هنوز نهایی نشده 
اســت. از جمله این شهر ها می توان به شیراز، تبریز، 
آبادان، جزیره خارک و... اشاره کرد. بااین حال محل 
قطعی اختتامیه هنوز معلوم نیست. شاید هم جای 
جدیدی رایزنی شود. علاوه بر این همانند سال های 
گذشــته دو مراسم بزرگداشــت خواهیم داشت که 
جزئیات آن به مرور اعلام می شود. او درباره حمایت 
ویژه از مستند های حیات وحش گفت: در بسیاری از 
جشنواره های داخلی، مستند حیات وحش موردتوجه 
قرار نمی گیــرد، اما وظیفه تلویزیون حمایت از آنان 
اســت. باتوجه به اینکه تولید مســتند حیات وحش 
سختی های خاص خود را دارد و از نظر تجهیزات نیز 
تجهیزات گــران قیمتی دارد، توجه ویژه تری به این 
بخش داریم. باید بگویم که خوشبختانه مستندسازان 
حیات وحش ما در سال های اخیر به فرم جدیدی از 
تولیدات خود رســیدند که در دنیا نیز ستایش شده 
اســت. فریادرس در پاسخ به ســؤالی درباره تمرکز 
موضوعی جشــنواره گفت: در این ۶ دوره به جهت 
کلان، جهت گیــری موضوعی نداشــته ایم؛ اما قالب 
مســتند هایی که در جشنواره های دیگر درخشیدند 
در موضوعــات اجتماعی بودند و بــرای ما توجه به 
مســتند های این حوزه مهم اســت. بااین حال قصد 
جهت دهــی نداریم. البته در انتخــاب داوران دقت 
می کنیم که به تنوع ژانر توجه داشته باشند چرا که 
مخاطب ما هم دوست دارد ژانر های متنوع را ببیند. 
مخاطب ما دوســت ندارد هر شب مستند سیاسی 

ببیند یا اجتماعی.
در بخش دیگری از این نشست مهدی میرتیموری 
گفت: بــا افتخار و ادعا می توانم بگویم جشــنواره 
تلویزیونــی مســتند همــه حوزه های مســتند را 
پوشــش می دهد. این افتخار بزرگی برای جشنواره 
تلویزیونی مستند است. این جشنواره در سه بخش 
عکس، فیلم و مســتندنگاری پذیــرای هنرمندان 
است، درحالی که جشــنواره های دیگر این تنوع را 
ندارند. وی افزود: هر ســال پایش و رصد موضوعی 
در جشــنواره داریم. شاید در سال های ابتدایی آثار 
اجتماعی ما خیلی زیاد بوده، اما در دوره های بعدی 
مســتند های حیات وحش و محیط زیســت خوبی 
نیز وارد جشنواره شــدند. طبق گفتگو هایی که با 
مستندسازان داشــته ام، آن ها افتخار می کنند که 

آثارشان به این جشنواره راه پیدا می کند.

اخبــــار

گــروه فرهنگی - علی کلانتری  چهار ماه پس از پایان 
جشنواره فیلم فجر چهل و یکم، همین چند روز پیش بود 
که محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی، دوباره مجتبی 
امینــی را به  عنوان دبیر جشــنواره چهــل و دوم انتخاب 
کرد. امینی که در گیرودار اغتشاشــات و ناآرامی های سال 
گذشــته این ســمت را قبول کرده بود بــا توجه  به کم و 
کاستی ها و موضع سینماگران علیه این رویداد تا حدودی 
توانست از پسِ کار در آن مقطع بربیاید. به همین منظور و 
به بهانه انتخاب مجدد امینی به  عنوان دبیر چهل و دومین 
دوره جشنواره فیلم فجر مصاحبه ای داشتیم با محمدتقی 
فهیم، کارشناس و منتقد ســینما و همچنین عضو هیات 

داوران جشنواره چهل و یکم که در ادامه می خوانید.
محمد تقی فهیم منتقد ســینما در ابتدای صحبت هایش 
با اشــاره به انتخاب مجدد امینی گفت: چنانچه افراد و یا 
آدم هــای موجه تری به لحاظ تجربه و ســابقه ی حضور در 
تولیــد و مدیریت، در مقامی مثل دبیری جشــنواره فجر 
می داشــتیم حتماً اتفاقات بهتری رخ می داد و توفیق های 
شــیرین تری نصیب سینمای ایران می شــد. اما این را در 
نظر بگیرید که فاکتور جوانی، جسور بودن، ریسک پذیری 
و اعتماد به  نفس ویژگی هایی است که همواره کمبود آنها 

در بسیاری از مدیریت ها احساس می شود.
وی در ادامه اضافه کرد: در تمام این سال هایی که جشنواره 
فجر برگزار شده است هیچ دوره ای به  سختی دوره چهل و 
یکم که مجتبی امینی جشنواره را مدیریت کرد نداشتیم. 
حتی ســال ۸۸ که برخی دوســتان با توجه  بــه اتفاقات 
سیاسیِ رخ  داده، آن را دوره موفقی برای دبیری جشنواره 
می دانند، نسبت به ســال گذشته و جشنواره چهل و یکم 

فاصله زمین تا آسمان است و اصلًا قابل  قیاس نیست.
این کارشناس سینما با اشــاره بر اوضاع سیاسی حاکم بر 
سینمای ایران در سال گذشــته عنوان کرد: سال گذشته 
ســینمای ایران با اوضاع بغرنجی روبــرو بود. به  نحوی  که 
حتی خیلی از مدیران میانــی جامعه دچار تردید بودند و 
اعــلام موضع نمی کردند. در فضای مجازی صفحات خیلی 
از مدیران میانی و حتی کارشناسان سینمایی کاملًا ملتهب 
و دچار سردرگمی شــده بود و به  نوعی باورشان شده بود 
که تغییرات بنیادی در حال رخ  دادن است. خیلی ها اعتقاد 
داشــتند که جشــنواره فجر نباید برگزار شود. بسیاری از 
کســانی که در جریان مدیریتی موجود ســمت داشــتند 
نظرشان این بود و حتی فشار می آوردند که جشنواره فجر 

برگزار نشود.
این هجمه ســنگین از درون خودی ها باعث شــده بود که 

عده ای باور کنند برگزاری جشنواره در هاله ای از ابهام قرار 
دارد و احتمال لغو آن وجود دارد.

محمد تقی فهیم با اشاره به نقش پر رنگ محمد خزاعی در 
برگزاری جشنواره فجر چهل و یکم گفت: در چنین شرایطی 
که اوضاع جامعه و ســینما به  شــدت ملتهــب بود، محمد 
خزاعی و تیم مدیریتی ســازمان سینمایی و مجتبی امینی 
جشــنواره را برگزار کردند. من شــکی ندارم حتماً اگر آدم 
دارای ویژگی های قابل  پذیرش تری در نزد عموم سینماگران 
بود حتماً می توانســت گزینه ی بهتری نســبت به مجتبی 
امینی باشــد؛ اما در آن طرف قصــه اگر یک دبیر با مواضع 
خنثی در رأس جشــنواره قرار می گرفت شاید اوضاع را به 
 مراتب بدتر می کرد و کل جشنواره را به تعطیلی می کشاند. 
یکی از مهم ترین کاســتی هایی کــه در دوره قبل و دبیری 
مجتبی امینی مشهود بود ضعف در حوزه رسانه بود. مجتبی 
امینی می توانســت در حوزه رسانه فعال تر ظاهر بشود و در 
زمینه اطلاع  رسانی بهتر عمل می کرد وی حتی می توانست 

در زمینه تعامل با برخی سینماگران بهتر عمل کند.
فهمیم بــا ذکر این نکته که اکثر بازیگران و ســینماگران 
تحت  فشار شدیدی بودند عنوان کرد: در آن دوره و قبل از 
برگزاری جشنواره فجر، آتشکده ای بر پا شده بود که حتی 

مصطفی زمانی پس از حضور در نشســت خبری فیلمش 
دیگر از ترس کامنت های مردم و برخی اهالی سینما جرأت 
نداشــت در مراسم های جشــنواره فجر شرکت کند. حتی 
سینماگران درون سیستم که سال ها از بودجه های دولتی 
تغذیه شــدند، از آقای باشــه آهنگر بگیرید تا بقیه این ها 
سال ها فیلم های دولتی و حاکمیتی ساختند اینها هم علم 

اپوزیسیون بلند کردند.
در چنیــن وضعیتی کســی مثــل مجتبی امینــی با یک 
تجربه ی اولیه در برگزاری جشــنواره بزرگ به میدان آمد. 
محمد خزاعی در آن دوره با اعلام موضعی شفاف نسبت به 
آشوب ها و هجمه ها با انتخاب مجتبی امینی در کنار او قرار 
گرفت. محمد خزاعی زمانی که خودش مسئولیت برگزاری 
جشنواره را برعهده داشت تریبون و دبیری جشنواره را به 
یک نیروی اصلاح طلب داد. اگر امروز دوباره مجتبی امینی 
را به عنوان دبیر جشــنواره چهــل و دوم برگزیده و معرفی 
کرده پر بیراه نیســت. به نظر من اگر خزاعی کســی جز 
مجتبی امینی را انتخاب می کرد به نحوی بی اعتنایی خود 

را نسبت به وفاداران جشنواره بروز می داد.
فهیــم در ادامه صحبت هایــش گفت: الان اگــر بخواهم 
قاطعانه نظر بدهم، در ذهنم آدم های شایسته تری را حتماً 

برای دبیر جشنواره در نظر دارم؛ اما ما هنوز دچار سینمای 
بحران  زده ایم که ســینما در آن دولتی اســت. ۹۰ درصد 
فیلم ها، توســط بودجه های دولتی و نهادهای وابســته به 
دولت تولید می شــود. طبیعی است که چنین جشنواره ای 
که با این رویه در حال مدیریت اســت دبیری جشنواره اش 

هم در اختیار کسی با مواضع همسو باشد.
این منتقد ســینما با تأکید بر ســاختار دولتی ســینمای 
کنونی کشــورمان و مواضع ســینماگران نسبت به سمت  
و ســوی سیاســی مجتبی امینی و تأثیر آن بر فیلم های 
ارسالی به جشــنواره پیش رو عنوان کرد: ما سینمای جدا 
از سینمایی با ســاختار دولتی، به شکل فعال و حضورمند 
نداریم. وقتی می توانیم بگوییــم که حضور مجتبی امینی 
باعث بروز مشکل می شود که اغلب فیلم های ساخته شده 
در سیستم سینمای ایران خارج از سیستم تولید حمایتی 
باشد.بر اساس آمار داده شده سال گذشته، ۷۰ فیلم ساخته 
شده بود و اکثریت آنها هم تولید دولتی بود و کمتر فیلمی 
از سینمای مســتقل و با بودجه شخصی ادعای حضور در 
جشنواره را داشت. در صورتی  که ریل گذاری سینما تغییر 
کند و تولیدات به ســمت بخش خصوصی برود، شــاید در 
آن زمــان بتوان گفت که دبیری مجتبــی امینی می تواند 
باعث این شــود که تهیه  کننده های مستقل فیلم خود را 
به جشــنواره ارائه ندهند. ما در حال حاضر دیگر بیضایی و 
تقوایی نداریم که نگران باشــیم حالا به  محض شنیدن نام 
امینی، فیلم خود را به جشــنواره نمی فرســتند. بر اساس 
آماری که داده شــده امســال نیز ۸۰ درصد فیلم هایی که 
به درد جشنواره می خورند فیلم هایی هستند که با بودجه 
دولتی تولید شــده اند. اگر هم در این میــان فیلم هایی با 
بودجه خصوصی و مســتقل وجود داشته باشد، فیلم هایی 
اســت که مناسب جشــنواره نیســت. فیلم هایی که جزو 
جریان های فرعی سینمای کمدی است و الان به فیلم های 
سطحی معروف  است به درد رقابت در جشنواره نمی خورد.
ســال گذشته اکثر فیلم های به  درد بخور به جز آنهایی که 
وارد کنشــگری سیاسی شد وارد جشــنواره شد و آنهایی 
که ســاز مخالف می زد انتخاب شد که وارد مسیر دیگری 
بشود. این فیلم ها همیشه با جشنواره زاویه داشت و خواهد 
داشت. ما سال گذشته ۵ فیلم داشتیم که توسط کنشگران 
سیاســی تولید شــده بود که آنها می توانست در جشنواره 
چهل و یکم باشــد؛ اما اگر زیادی خوش بین باشــیم حتی 
دموکرات ترین دبیر جشنواره هم آن فیلم ها را به جشنواره 
راه نمی داد، چــون ممکن بود مثل قرار برادران لیلا پروانه 

نمایش نگیرد.
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محمد تقی فهیم در گفت وگوی اختصاصی با سیاست روز بررسی کرد 

جشنواره چهل و دوم فیلم فجر و دبیری آن

فیلم های سیاســی معمولا سرنوشتی مبهم دارند و نخستین فیلم سینمایی حسین 
دارابی به نام »مصلحت« یکی از فیلم های توقیفی در این چند ســال اخیر بود که 

توانست نجات پیدا کند و اکنون در حال اکران است.
به گزارش تســنیم؛ سینمای ایران پس از عبور از دوران فیلم فارسی ها وارد چرخه 
تولیدات بیشماری از فیلم های اجتماعی شد. دهه هفتاد را شاید بتوان اوج شکوفایی 
فیلم هــای درام اجتماعی دانســت؛ اما قضیه در دهه هشــتاد و نود کمی متفاوت 
شــد. در اوایل دهه هشتاد، گیشه و بازیگران گیشــه ای اهمیت زیادی پیدا کردند 
و به همین دلیل فیلم های کمدی زیادی هم ســاخته شــد. بازیگران چشم رنگی و 
جوان پســند از اواخر دهه هفتاد وارد حوزه سینما شدند و همین امر موجب شد تا 
سطح برخی فیلم ها نازل شود. البته که در همین راستا کارگردانان موج جدید وارد 
سینما شــدند و شمار تولید فیلم های اجتماعی با موضوعاتی همچون فقر، خیانت، 

طلاق، و ... روزافزون شد.
در این بیــن، اگر نگاهی به همین فیلم های اجتماعــی بیندازیم باید با ذره بین به 

دنبال فیلم هایی در ژانرهای مختلف از جمله ژانر سیاسی بگردیم.
فیلم های سیاســی تولید  شده در این ســال ها یا امنیتی بودند و یا حاکمیت را به 
نقد می کشــاندند. فیلم های امنیتی برای نشان دادن قدرت و حقانیت دولت و نظام 
جمهوری اسلامی ساخته شــده اند. بی شک همه »آژانس شیشه ای« در خاطرشان 
هســت که می توان آن را جزو پیش روترین فیلم های سیاسی دانست. »بادیگارد«، 
»ماجــرای نیمروز«، »روز صفر« »قلاده های طــلا«  و... را می توان از جمله همین 
فیلم های امنیتی-سیاسی دانست. همان طور که اشاره شد، فیلم های دیگر سیاسی 
شامل موضوعات انتقادی هستند که اغلب هم پس از سال ها توقیف اکران می شوند. 
این فیلم ها رویکردی نقادانه به یک جریان یا کنش و واکنش سیاســی دارند. رفع 
توقیفی این فیلم ها بســتگی به شــرایط خاصی از جمله تاییــد مدیر زمانه، انجام 

اصلاحیه های وارد شده و... دارد.
فیلم هایی همچون »مارمولک« و »آشــغال های دوست داشتنی« در دورانی توقیف 
شــدند؛ اما پس از مدتی توانســتند به اکران برســند. همچنین دو دهه از ساخت 

»مارمولــک« فیلمی بــه کارگردانی کمــال تبریزی می گذرد و ایــن اثری که در 
دوران خودش تابو به حســاب می آمــد، اکنون بارها از تلویزیون صداوســیما هم 
پخش شده اســت. از دیگر فیلم های سیاســی دهه هشتاد و نود شمسی می توان به 
»پایان نامــه«، »زندگی خصوصی«، »مارموز«، »عصبانی نیســتم« و تا امروز که به 

»مصلحت« می رسیم، اشاره کرد.
»مصلحــت« فیلمی به کارگردانی حســین دارابــی، از جمله فیلم های سیاســی 
نجات یافته از توقیف اســت. این فیلم در ســال 13۹۹ در جشــنواره فیلم فجر به 
نمایش در آمد و مورد تحسین برخی منتقدان هم قرار گرفت. »مصلحت« در حدود 
3 سال توقیف بود و اکران آن هم مدام به تعویق می افتاد، در نهایت در نیمه خرداد 
سال جاری توانست رنگ پرده  سینما را به خود ببیند. این فیلم به گفته کارگردان 
و تهیه کننده در نهایت با حذف چند دیالوگ و اضافه شدن 4۰ ثانیه به فیلم اکران 
شد. محمدرضا شفاه تهیه کننده »مصلحت« در گفت وگویی اظهار کرد که »فیلم در 
محتوا هیچ تغییری نکرده و به همین دلیل توقیفی آن چند سال طول کشید؛ زیرا 

ما برای اصلاحیات کوتاه نیامدیم«.
»مصلحت« دوربین خود را در بین دولت مردان برده و به سراغ دو عنصر همیشگی 
داســتان هایی از اساطیر رفته؛ یعنی خیر و شــر را در یک سیستم مقابل هم قرار 
داده اســت. در زمانی که انقلاب بزرگی در کشور شکل گرفته و هنوز گروهک های 
تروریســتی در کشور نفس می کشند، در قلب دادستانیِ تهران دو روحانی از جمله 
نزدیکان شــهید بهشتی مشغول به کار هســتند. »مصلحت« در دل تاریخ معاصر 
قــدم می زند و ما را بین عدالت خواهی و یا نفوذ دولتمردان می برد. کارگردان تلاش 
می کند تا به ما نشــان دهد در یک سیســتم، هم می توان شهید بهشتی بود و هم 
خائن به کشــور. به نوعی دیگر عدالت خواهی پست و مقام نباید بشناسد و حقانیت 

سر بزنگاه می تواند یقه بالادستی ها را هم بگیرد.

حســین دارابی که با فیلم کوتاه آغاز به کار کرد و »مصلحت« نخســتین اثر بلند 
سینمایی اش به حساب می آید، اذعان کرده که »شهید بهشتی انسان بسیار بزرگی 
بوده و ایشــان الگوی من در صبوری اســت«. در واقع، زمانی که با کاراکتر روحانی 
فیلم »مصلحت« با بازی فرهاد قائمیان مواجهه می شویم، درمی یابیم که کارگردان 
این کاراکتر را تاحدودی از شخصیت شهید بهشتی الهام گرفته است. یکی از نکات 
قابل توجه این فیلم، این اســت که کارگردان جوانی برای نخستین اثرش به سراغ 
ســاخت فیلمی در دهه ۶۰ و رویکردی نقادانه رفته اســت. همچنین با نگاهی به 
کارنامه کاری محمدرضا شــفاه در مقام تهیه کننده متوجه می شویم که او با ساخت 
آثاری مانند »دیدن این فیلم جرم است« و »مصلحت« علاقه به تولید فیلم هایی با 
رویکرد نقادانه دارد. این کارگردان و تهیه  کننده برای ســاخت فیلم »مصلحت« به 
ســراغ بازیگرانی رفته ا که به معنای امروزی سوپراستار گیشه ای نیستند و ترکیب 
بازیگران شــامل فرهاد قائمیان، وحید رهبانی، مهدی حسینی نیا، مجید نوروزی و 
نازنین فراهانی می شود. وحید رهبانی که از سریال »گاندو« بسیار شناخته شد، در 
این فیلم نقش یک بازپرس را دارد که در روند داستان درگیر چالش هایی می شود. 
مهدی حســینی نیا و فرهاد قائمیان نیز در شــمایل روحانی ظاهر شده اند که کمی 

متفاوت تر در کارنامه کاری شان به حساب می آید.
باتوجه به این که چند سالی است مدیران سینمایی خواهان گسترش تنوع ژانر در 
ســینمای ایران هســتند؛ اما هنوز تعداد کمی از کارگردانان به سراغ آثار در سبک 
و ســیاق متفاوت می روند. یکی از دلایل آن هم ممکن است همین توقیف شدن و 
یا ممیزی  اثرها باشــد. درنتیجه مدیران سینمایی اگر از فیلمسازان حمایت کنند و 
دستشان را برای ســاخت آثار در ژانرهای متفاوت باز بگذارند آن ها بتوانند با فراغ 
بال، فیملشان را بســازند. زمانی که فیلمی پروانه ساخت می گیرد، به معنای تایید 
محتوای آن اســت در حالی که همان فیلم در پروانه نمایش دچار مشکل می شود. 
این ناکامی ها منجر به ســرخورده  شــدن فیلمســازان به خصوص نســل جدیدتر 
می شــود. حال، باید دید که پس از »مصلحت« چه فیلم دیگری می تواند خودش را 

از توقیف نجات دهد.

نجات »مصلحت« از سینمای توقیفی

 تابلو نقاشی »جوادالشهید« با موضوع 
شهادت امام جواد )ع( رونمایی شد

بــه مناســبت ســالروز 
جــواد  امــام  شــهادت 
ــن   ــلام( حس ــه الس )علی
هنرمنــد  روح الامیــن 
ــی  ــو نقاش ــاش از تابل نق
 » لشــهید ا د ا جو «

کــرد.  رونمایــی 
روح الامیــن در صفحــه 
شــخصی خود در فضای 
تابلــوی  از  مجــازی 
»جوادالشهید«  نقاشــی 

رونمایی کرد و نوشــت: »انتشــار برای اولین بار، جوادالشهید علیه السلام، هدیه به 
پیشــگاه مقدس حضرت جوادالائمه علیه السلام به امید گوشه چشمی. تابلو نقاشی 
»جوادالشهید« با موضوع شهادت حضرت امام جواد علیه السلام در ابعاد 14۰*1۰۰ 
ســانتی متر با تکنیک رنگ و روغن روی بوم نقش بســته است، امیدواریم به جود و 
 کرم آقا جانمان تا گره از مشــکلات مردم ایران عزیز با دستان مبارکشان بگشایند. 

الهی آمین.« 
نقاشی»جواد الشــهید« روح الامین از منظر زیبایی شناســی بصری ترکیب بندی ای 
افقی دارد )حالت افقی فیگور، دست و پا، کفش، دیواره های دور پشت بام)جان پناه( 
و...همه به شــکل افقی، ریتمی یکسان را پیش می کشند(، این نوع ترکیب بندی که 
تداعی گر ایستایی و مرگ است در پیوند با حرکت و جنبش بال پرندگان فضایی پویا 

و پر انرژی ایجاد کرده است.

آگهی مفقودی 
برگ ســبز. ســندکمپانی و کارت خودرو ســواری پراید مدل ۱۳۸۹ به شــماره پلاک 
 s1412289647885 ایران ۵۳ - ۹۱۸ ه ۶۴ به شماره موتور ۳۶۹۱۰۳۸ به شماره شاسی

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد 
***************************************************

برگ ســبز. سندکمپانی و ســند نقل و انتقال  خودرو سواری رنو لوگان مدل ۱۳۸۶ 
به شــماره پلاک ایران ۱۶ - ۷۵۴ ل ۳۹ به شــماره موتور k4ma690d005852 به شماره 

شاسی naplsrald71002404 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد
***************************************************

سه برگ سند مالکیت موتورسیکلت سیستم هرمز مدل ۱۳۹۲ به شماره پلاک ایران 
 125h9205751 156 به شــماره شاسیmi12186892 ۶۱۳ - ۶۳۸۸۲  به شــماره موتور

*** nb5 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد
***************************************************

برگ ســبز خودرو ســواری فیدیلیتی پرایم مدل ۱۴۰۲ به شماره پلاک ایران ۱۶ - 
۲۴۱ ی ۶۶ به شــماره موتور ۶۰۷۴۴ به شــماره شاسی ۱۰۱۶۱۳۹ رنگ مشکی متالیک 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد
***************************************************

 1600OHV پلاکت بزرگ مشــخصات داخل موتور و شاســی و رنگ وانت پیکان تیپ
مــدل ۱۳۸۷ رنــگ ســفید روغنــی شــماره موتــور ۱۱۴۸۷۰۳۴۹۶۷ شــماره شاســی 
NAAA46AA78G033338 به نام مرتضی قاســمی مفقود شــده و از درجه اعتبار ساقط 

می گردد./
***************************************************

ســند مالکیت موتور ســیکلت متین مدل ۱۳۹۵ شــماره پلاک ایران۲۷۴۷۸-۵۸۹ 
شــماره موتور 0124NDR100320 شماره شاسی NDR125D9529956 مفقود شده و از 

درجه اعتبار ساقط می گردد./
***************************************************

ســند مالکیت و کارت و ســند کمپانی سواری رنو TONDAR90 مدل ۱۳۹۳ شماره 
پــلاک ایــران۸۸-۲۸۹ل۸۶ شــماره موتــور  100012866R0045276 شــماره شاســی 

NAALSRBYWEA505192 مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می گردد./
***************************************************

آگهی صدور سند مالکیت المثنی
به: دفاتر اســناد رســمی ) ابلاغ بــه صورت سیســتمی انجام شــود( از: دفاتر ثبت 
اســناد و املاک آمل المثنی ســند مالکیت المثنی شــش دانگ پلاک ثبتی ۱۵۴ فرعی از 
۱۷۳۳ اصلــی مفــروز و مجــزا شــده از ۵۵ فرعی از اصلــی مذکور، قطعــه ۱ در طبقه ۱ 
واقع در بخش ۰۱ ناحیه ۰۰ حوزه ثبت ملک آمل اســتان مازندران که در موضوع ســند 
مالکیت اصلی به شــماره چاپی ۰۴۹۳۲۲ ســری ج ســال ۹۷ با شــماره دفتر الکترونیکی 
۱۳۹۷۲۰۳۱۰۰۰۵۰۲۱۴۳۸ بــه نــام غلامعلی میکائیل ثبت گردیده و طی ســند رهنی 
شــماره ۱۸۴۰۱ مورخ ۱۳۹۸/۰۳/۲۶ دفترخانه اســناد رســمی شــماره ۳۰۴ شهر آمل 
استان مازندران در رهن بانک سپه قرار دارد، در شرف صدور است . لذا مقتضی است 
مراتب را در دفاتر مربوطه آن دفترخانه منعکس نمایند و تا اطلاع ثانوی از هرگونه معامله 

نسبت به پلاک مرقوم خودداری نمایید./
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آگهی فقدان سند مالکیت
آقای ناصر اشرف زاده عمران)به موجب مالکیت کریم گرجی زاده اطاقسرا به عنوان 
مالک چهار ممیز پنج دهم دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان موضوع سند مالکیت 
اصلی به شــماره چاپــی ۵۶۷۸۰۳ که در صفحه ۳۷۳ دفتر املاک جلد ۲۰۱ ذیل شــماره 
۳۸۲۱۹ ثبــت گردیــده ، به انضمام مالیکیت جواد علائی بخش بــه عنوان مالک یک ممیز 
پنج دهم دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان موضوع سند مالکیت اصلی به شماره 
چاپــی ۵۶۷۸۰۲ کــه در صفحــه ۱۸۵ دفتر امــلاک جلد ۲۰۱ ذیل شــماره ۳۸۱۵۸ ثبت 
گردیده اســت به موجب سند ۵۳۰۶-۱۳۸۶/۰۴/۲۶ دفترخانه ۱۴۲ آمل تمامت شش 
دانگ را به آقای ســید محمد مرتضوی شــیاده  و ایشــان به موجب سند شماره ۵۸۱۹-

۱۳۸۶/۰۶/۲۶ دفترخانــه ۱۴۲ آمل تمامت شــش دانگ را به آقای ناصر اشــرف زاده 
عمران انتقال داده است ( با ارائه استشهادیه شماره ۱۶۹۹۹-۱۴۰۲/۰۳/۱۷ تنظیمی 
دفترخانــه ۲۶۰ آمــل طی درخواســت شــماره ۱۴۰۲/۱۱۳۳۱ مــورخ ۱۴۰۲/۰۳/۰۲ 
تقاضــای صدور ســند مالکیت المثنی شــش دانگ پلاک ثبتی ۴۴۷۳ فرعــی از ۱ اصلی ، 
مفروز و مجزا شــده از ۷۸فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش ۰۳ ناحیه ۰۰ حوزه ثبت 
ملک آمل اســتان مازندران ثبت گردیده و در اثر جابه جایی مفقود شــده را نموده است 
؛لذا دراجرای ماده ۱۲۰اصلاحی آیین نامه قانون ثبت مبادرت به نشــر این آگهی در یک 
نوبت در روزنامه کثیرالانتشــار می نماید، چنانچه اشــخاصی مدعــی انجام معامله یا وجود 
ســند مالکیت نزد خود می باشــند ظرف مدت ده روز پس از تاریخ انتشار آگهی اعتراض 
خــود را به همراه اصل ســند مالکیت یا ســند معامله به این اداره اعــلام نمایند . چنانچه 
پــس از اتمام مدت مقرر اعتراض ارائه نگردد یا در صورت اعتراض اصل ســند مالکیت 
یا سند معامله ارائه نشود این اداره مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت المثنی 

به نام مالک خواهد نمود./
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آگهــی موضــوع ماده ۳ قانون و مــاده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابــر رای شــماره ۱۴۰۲/۰۰۰۸۲۶ هیات اول/دوم موضــوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مســتقردر واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک کلاله تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عبدالرحیم شــیخ فرزند کلان بشماره 
شناســنامه ۱۱۳ صادره از در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۶۱ 
مترمربع مفروز و مجزا شده از پلاک ۹ فرعی از ۲۱۳-اصلی واقع در بخش ۹ حوزه ثبتی 
شهرســتان کلاله خریداری از مالک رســمی آقای دردی روحی محرز گردیده است. لذا به 
منظــور اطلاع عمــوم مراتب دردو نوبت بــه فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود درصورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند ازتاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مــدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ 
رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
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